
                                                                               Grodzisk Mazowiecki, 06.06.2022            

                                                                            

        

                                                           Witaj Osobo z przyszłości ! 

 

 

              Napisałem ten list po to, by ktoś w przyszłości go znalazł i przeczytał 

wszystkim mieszkańcom miasta, jakie nasze miasto kiedyś było. 

              Więc tak: nasze miasto kiedyś było piękne, było dużo starych budynków, 

ale było też oczywiście trochę  budynków nowoczesnych. Miasto było porośnięte 

zielenią, było dużo placów zabaw. Były piękne stawy, np. Walczewskiego i 

Goliana. Nie było tak dużo samochodów. Dużo osób jeździło na rowerach, 

wrotkach i rolkach lub w zimę na łyżwach 

 Często do naszego miasta na wakacje przyjeżdżali turyści. Dla sportowców 

było w naszym mieście dużo boisk, zarówno do piłki nożnej jak i do koszykówki. W 

lato było dużo budek z lodami i goframi. Było też dużo bibliotek do wypożyczania 

książek. Można też było prawie w każdym miejscu w mieście wypożyczyć rowery 

miejskie. Było także dużo ścieżek rowerowych dla rowerów, hulajnóg itp. 

              To koniec opisu Grodziska Mazowieckiego. Myślę, że młodsze pokolenia 

postarają się odnowić nasze ukochane miasto i że będzie takie jak kiedyś. 

                                                                          

                

                                                                                       Filip Domański 
              

 

           

                                                                                 


